
Interpellation

Sedan årsskiftet har Gävle en ny förvaltningsorganisation. Inför beslutet efterlyste 
Vänsterpartiet en risk- och konsekvensanalys när FOG:en skulle beslutas under våren 2018. 
En kort sådan redovisades men den var inte fullständig. 

Den nya förvaltningsorganisationen har nu varit igång sedan årsskiftet. De nya 
verksamhetsförändringarna, funktionerna och arbetsuppgifterna borde rimligtvis vara klara. 

Utifrån detta vill Vänsterpartiet veta
 
1. Hur har antalet chefer och chefsled förändrats i och med den nya 
förvaltningsorganisationen och hur överensstämmer den förändringen med uppdragen i 
kommunplan 2018? 

2. Har personalkostnaderna förändrats i och med den nya förvaltningsorganisationen och hur 
överensstämmer den förändringen med uppdragen i kommunplan 2018?
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